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Punkt nr. samt overskrift Referat 

Kl. 9:00  

Pkt. 1: 

Præsentation af deltagere samt 

dagsorden 

 

 

Dejligt at se, at også nye TR er kommet til mødet.  

Antal ca. 40 TR. 

 

Der var en kort drøftelse af dagsorden - nogle 

arbejdspladser/ledere, angiver som krav at de vil se en 

dagsorden. Bekymring fra TR, at der vil blive givet afslag 

hvis den er for overordnet og ikke indeholder uddybende 

sagsfremstilling. 

 

Fra Helge. Vi har i udgangspunktet en RET til at deltage i 

Regionsmøderne. Der kan være særlige driftsmæssige 

årsager til at en leder kan sige nej for TR til deltagelse. 

Men der er en forventning fra Danske Fysioterapeuter, at vi 

deltager. 

Leder har ikke RET til at se Dagsordenen. Vis dem i stedet 

dato/mødested med indkaldelsen. 

Netværksmøderne skal ses som en del TR-funktionen. 

Pkt. 2: 

Information fra bl.a. TR-rådet, 

ved Kirsten Ægidius 

 

 

Der var flere nye deltagere som ikke rigtig ved hvad TR-

Rådet står for - derfor lavede KÆ kort præsentation af 

rådets arbejde samt funktion i foreningen. 

 

Årskonferencen: 

Afvikles i august over 2 dage - tilmelding åben. 

Er godt igang med planlægning af konferencen og vil 

sandsynligvis videreføre temaet fra sidste år; ”inddragelse 

og involvering af vores kollegaer/medlemmer”. 

Vi satser stærkt på at få oplægsholder fra 

Deltagerdanmark -et konsulentfirma, der hjælper 

medlemsorganisationer mm til opnå mere engagerede 

medlemmer. 

 

TR-Rådet skal på kommende møde se på: 

TR-undersøgelsen - sendt til alle TR´ere i jan.2019 



Plejer at blive gennemført hvert 2.år og giver sekretariat 

og TR-Råd en god pejling på hvordan TR´s vilkår er. 

Fremtidens repræsentanter - projekt lavet for TR og AMIR i 

Danske Bioanalytikere, der som del af projektet bl.a har 

formuleret noget klare kompetenceprofiler og anbefalinger 

til uddannelse. Måske noget inspiration for os i Danske 

Fysioterapeuter? 

 

Netværksmøde for FTR: 

Det er besluttet, at der i 2019 afvikles 2 heldagsmøder 

hvor samtlige FTR´ere i foreningen mødes (ca 25). 

I Region Midtjylland, er der flere kommuner der sagtens 

kunne vælge en FTR også. Derfor opfordring til at drøfte 

muligheden/ambitionerne for dette blandt de lokale TR-

netværk  

 

Valg af 2 TR til Regionsbestyrelsen.  

Pia Westhoff(Viborg Kommune)ønsker at trække sig 

Der er kampvalg og følgende vælges: 

Mette Hedegård Jensen (FTR- Viborg Kommune) 

Axel Rømer, genvalgt (RM) 

 

Pkt. 3: 

Information fra 

Regionsformand Sanne Jensen 

 

Fra Regionsbestyrelsen:  

-Generalforsamling den 9. april.  

-Husk at referaterne ligger på hjemmesiden 

 

Er igen opstartet på besøg på forskellige arbejdspladser. 

Har været i Lemvig, Randers. 

Man er velkommer til at invitere Sanne til at komme på 

ens arbejdsplads. Emner aftaler man med Sanne 

 

Vedr foreningens struktur, herunder Dansk Selskab for 

Fysioterapi ønskes gennemgået på kommende møde (v. 

Sanne) 

 

Sanne ringer til de nyuddannede medlemmer og spørger 

ind til, hvordan det går. Forslag fra TR er, at TR inviterer 

de studerende til intro med nye kolleger på arbejdspladsen 

og fortæller, hvad TR og Danske Fysioterapeuter kan og 

gør på arbejdspladsen. 

 

Udfordres af, at Sundhedsreformen påvirker strukturen i 

Danske Fysioterapeuter. Det arbejdes der på. Der skal  

laves en governence-review. 

 

  

 

Kl. 10:00 – 11:00  

Pkt. 4: 

Hvad tænker vi om skift til ny 

Hovedorganisation. Hvad gør vi 

i mellemtiden? 

Hvordan sikrer vi os 

indflydelse? 

AC= Akademikernes Centralorganisation. 

 

24. maj Temadag med Ergoterapeutforeningen. Husk at 

tilmelde. 

 

På AUH mistes pladsen i HMU, da AC allerede har valgt 

pladser for de næste 2 år som går til yngre læger. 



Evt. opsamling af 

punkter/bekymringer til svar 

fra f.eks Tina Lambrecht. 

 

 

KÆ efterspørger hvordan det ser ud rundt omkring? . 

Sanne opfordrer TR til at møde op til formøderne i 

Hovedmed i de enkelte kommuner 

Måske skal der gøres et arbejde for at få lov til at deltage? 

Start i god tid. 

Sanne inviteres allerede til deltagelse i nogle formøder? Og 

deltager hvis det er relevant - men kan have svært ved at 

spille ind, når dagsordenen har meget lokale emner. 

 

Der spørges ind til om skiftet vil have nogen påvirkning af 

vores medlemskab af forsikring f.eks Bauta? 

Dette spørgsmål er også rejst og besvaret fra sekretariatet 

til hovedbestyrelsen.  

Svarert er, at det vil det umiddelbart ikke 

11:00 11:30  

Pkt. 5: 

Sundhedsreformen. 

Hvordan berører det os? 

Drøfte emnet og evt. 

tilbagemelde til Danske 

Fysioterapeuter 

 

 

Punktet flyttes til næste møde. Ann Sofie Orth bliver 

inviteret 

 -  

Kl. 12:00 – 13:00  

Frokost 

 

 

Kl. 13:00 – 14:00  

 

KL og Danske Regioner 

holder møde hver for sig. 

 

 

- Persondataforordning 

- Til hvilke stillinger kan vi bruge kandidater, hvis 

ikke de har arbejdet som fys inden. Dilemma: Har 

de mistet den Kliniske Ræssonering? 

- Opgaveglidning/arbejdstider aften-nat? 

Punkter til kommende 

møder (næste møde er 

mandag d.13/5): 

- Dansk Selskab for fysioterapi. Sanne ønskes at 

gennemgå det sammen med ? 

- Gennemgang af foreningens struktur 

 

 


